

INNEBANDY 	Sektionsmöte Mötesanteckningar 2026-02-01 17.30-19.30 Liljahallen
---	---

Närvarande: Stina Thysell Persson, Catarina Roos, Peter Albinsson, Katarina Eriksson, och Maud Mukkala en liten stund

Ärende	Notering	Ansvar
Föregående protokoll	Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes och lades till handlingarna. Vi hade några punkter kvar och de finns längre ner i dagens protokoll.	
Budget	Vi ändrade budgeten i och med att vi gjorde en del inköp i december.	
Årshjul	Bestämma ledaravslutning, se nedan Verksamhetsberättelse Budget Sektionsmöte och huvudstyrelsemöte	
Rally	Flera lag har ännu inte meddelat vilka som ska arbeta under rallyt, sista svarsdagen är imorgon. Maud gör powerpointen till informationsmötet. Catarina och Peter handlar. Vi vet ännu inte riktigt vart vi ska jobba. Det enda vi vet är att vi ska jobba på specialsträckan Sarsjöliden. Vi har informationsträff tisdag 10/2 kl 19.00 i Hammarhallens fik Här kan alla gå in och läsa; Rally Sweden - lösen SWEFunk2026	
Matchledar-utbildning	Söndag 8/2 kl 17-21 i Liljahallens konferensrum	
Planera nästa sektionsmöte som är med föräldra-representanter och spelarråd	- Söndag 1 mars kl 19.00 i Hammarhallens fik - Stina skickar ut inbjudan - vad är viktigt att ta upp? - utvärdera rallyt - läget i lagen - Nästa säsong måste alla ledare vara utbildade - Matchtröjor - Fungerar sekretariatet bra? - Miljöträning	

Olika lag och info om olika möten	Vi går igenom olika lag och vad vi har jobbat med på slutet.	
Intervjuer med seniorlagen	Peter och Catarina intervjuar herrlaget Katarina och Stina intervjuar damlaget Maud intervjuar dam utv	
Enkäter till ungdomslagen	Enkäterna är klara. De ska gå ut till F11, P10/11, F12, P12/13, F13, F14, P14, F15, P15	
Företagscup 23/5	Jocke har delat med sig av allt material, Stina skickar ut inbjudningarna till företagen nästa vecka Boka tält, bord och stolar från kansliet Boka sekretariatsvagn av kommunen Boka ström av kommunen, och röda bänkar Peter tar med kaffepanna från sågen Domare Vill paralaget spela en match under dagen? Fira namnbytet? Beställa medaljer	
Se varann	Känna sig sedda, bekräfta personen inte bara prestationen, mikrostunder, visa att du minns, positiv feedback, skapa kultur av uppskattning, starka känslor - hur gör vi då? Vi pratar alltid om detta på varje sektionmöte och funderar på vilka lag vi behöver ge mer feedback.	

Ledaravslutning/ inlämning av material	Onsdag 15/4 kl 19.00 Inlämning av väskor i innebandyförrådet kl 18.15-18.45	
Byte av namn på paralaget	De byter namn till Spöland Vännäs United Vi firar namnbytet på Företagscupen	
Nomineringar	Folke Åström - aktiv ungdom Gustav Forsberg - laget före jaget Icas ungdomsledarstipendium Vi funderar på olika nomineringar	
Övriga frågor	• Holmens slipsvepa behöver vi ta ner	

Noterats av Katarina E